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Kuulemistilaisuus Kaiharin ja Vahannan nykyisten päiväkotien toiminnan 
lakkauttamisesta ja toiminnan siirtämisestä Vahannan uuteen rakennettavaan 
päiväkotiin 
 
 
Aika: Tiistaina 3.9.2024 klo 18.00-19.24  
 
Paikka: Vahannan koulun ruokasali, Lempiäniementie 75  
 
 
Läsnä (viranhaltijat): sivistysjohtaja Matti Hursti 
  varhaiskasvatuksen johtaja Kirsi Lahtinen 
  sivistysosaston hallintopäällikkö Kirsi Riihioja 
   
 
 
1. Tilaisuuden avaus ja tarkoituksen toteaminen 

 
Sivistysjohtaja Matti Hursti avasi tilaisuuden ja totesi tilaisuuden tarkoituksen. 
Tilaisuus oli hallintolain 41 §:ssä säädettyä vaikutusmahdollisuuksien varaamista 
osana asian valmistelua. Kuulemistilaisuudessa tiedotetaan asian valmistelun 
lähtökohdista, tavoitteista, arvioiduista vaikutuksista sekä valmistelun ja 
päätöksentekoprosessin aikataulusta. 
 
Kaikille avoimessa tilaisuudessa oli mahdollisuus esittää kysymyksiä, käyttää 
puheenvuoroja sekä jättää asiaan liittyvä kirjallinen mielipide. Tilaisuuden alussa 
todettiin, että kuulemistilaisuudesta laaditaan vapaamuotoinen muistio, joka 
liitetään oheismateriaaliksi päätösvalmisteluaineistoon. Kuulemistilaisuudessa oli 
läsnä 17 henkilöä.  
 
Sivistysjohtaja Matti Hursti esitteli materiaalin, jossa kerrottiin seuraavat asiat: 
kuulemistilaisuuden ohjelma, kuulemistilaisuuden järjestämisen perustelut, 
tavoitteet, valmisteluun liittyvä päätöksen vaikutusten ennakkoarviointi, valmistelun 
ja päätöksentekoprosessin suunniteltu eteneminen ja asiaan liittyvien mielipiteiden 
tai lausuntojen jättäminen. Sivistysjohtaja kävi selkeästi läpi päätöksentekoprosessin 
aikatauluineen sekä menettelytavat mielipiteen jättämiseen.  
 
Tilaisuudessa esitelty materiaali on luettavissa  Ylöjärven kaupungin verkkosivuilla. 
Esittelyn jälkeen osallistujilla oli mahdollisuus esittää kysymyksiä ja mielipiteitä.  

 
2. Tilaisuudessa esitetyt mielipiteet 

 
Tilaisuudessa nostettiin esiin seuraavia kysymyksiä ja mielipiteitä: 
 

• Millainen on siirtokelpoinen päiväkoti? Onko vaarana, että se kohta siirretään 
jonnekin muualle? 

https://www.ylojarvi.fi/kuuleminen/
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• Minne päiväkoti rakennetaan kyseisellä tontilla? 

 
• Mikä on aikataulu rakentamiselle? 

 
• Ovatko nykyiset tilat oikeasti epäkäytännöllisiä? 

 
• Mitkä ovat hankkeen kokonaiskustannukset? Mitä tällä säästetään? Mitä hyötyjä 

tästä tulee?  
 

• Miksi palveluja vähennetään? Tällä hetkellä päiväkoteja on kaksi ja tulevaisuudessa 
vain yksi. 

 
• Uuden päiväkodin myötä luontoa ja lasten leikkiympäristöä tuhoutuu turhan takia. 

 
• Mutalassa asuvia perheitä mietityttää, että mahtuvatko kaikki Mutalan koulupiirin 

lapset jatkossa Mutalan päiväkotiin ja soveltuvatko Mutalan päiväkodin tilat myös 
pienille lapsille.  

 
• Lapsille varhaiskasvatuspaikan vaihtuminen on iso muutos. 

 
• Minkä kokoinen uudesta päiväkodista on tulossa? Montako ryhmää? 

 
• Rakennuksen sijoittelu herättää kysymyksiä. Mihin kohtaa tonttia uusi rakennus 

tulee? On huolta, että urheilukenttää ei säästetä. Olisi tärkeää, että pidettäisiin 
uusi kuulemistilaisuus vielä sen jälkeen, kun suunnitelmat ovat tarkentuneet ja 
rakennuksen sijoittelu on tiedossa. 

 
• Olen yllättynyt siitä, että uusi päiväkoti aiheuttaa vastustusta, mutta ymmärrän 

huolen uuden rakennuksen sijoituspaikasta. Siirtokelpoiset rakennukset ovat 
kuitenkin todella hyviä ja toimivia. 

 
• Ollaanko vanha päiväkoti purkamassa vai säästetäänkö se? Milloin tämä selviää? 

Missä lapset tulee olemaan uuden päiväkodin rakentamisen ajan?  
 

• Entä mikäli uusi päiväkoti ei mahdu tontille, niin mitä sitten tapahtuu? Joutuvatko 
alueen lapset pahimmassa tapauksessa jonnekin kauemmas kuten keskustan 
päiväkoteihin?   

 
• Nykyisten päiväkotien tilat ovat epäkäytännölliset ja alkavat olla jo remontin 

tarpeessa. 
 

• Miksi kuulemistilaisuus pidetään jo nyt, vaikka valmistelutyö on keskeneräinen? 
 

• Siirtokelpoisen rakennuksen sijasta kannattaisi rakentaa kokonaan uusi rakennus. 
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3. Tilaisuuden päättäminen 
 

Sivistysjohtaja Matti Hursti totesi kuulemistilaisuuden päättyneeksi, kun kaikki 
puheenvuorot oli pidetty klo 19.24.  
 
Muistion laati 
Outi Niemi 
varhaiskasvatusyksikön apulaisjohtaja 
 
 


